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 Protokół 
z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 28 marca 2008 r. w godz. od 9:00 do 1120   
              w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie, przy ul. Dworcowej 3 
 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy  p. Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji uczestniczy  
13 radnych (nieobecny radny Romuald Kupper i Zbigniew Rekowski).   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego porządku obrad sesji. 
- brak uwag, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za”  przyjęli porządek obrad, który brzmi następująco: 

Proponowany program sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku dziennego.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Omówienie stanu ochrony p. poŜ. w gminie.  
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia wysokości opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości                   
w wyniku rozwoju infrastruktury technicznej na terenie Gminy Liniewo, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Liniewie                 
z fili ą w Wysinie, 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu                         
i Rekreacji w Liniewie, 

d) zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo, 
e) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo, 
f) uchylenia Uchwały Nr XIX/94/96 Rady Gminy Liniewo z dnia 29 listopada 1996r.                 

w sprawie ustalenia wysokości czynszu za dzierŜawienie gruntów będących własnością 
gminy, 

g) zmian w budŜecie Gminy Liniewo. 
8. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie sesji. 
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Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za”  przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak  omówił sprawozdanie z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie  stanowi załącznik) 
 
Na sesje przybył radny Zbigniew Rekowski. 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Ryszard Kruszyński- co ze straŜą gminną? Ja proponuję pieniądze zamiast staŜy, przeznaczyć 
na drogi gminne. 
-czy pan Zdzisław Czucha- Poseł Sejmu RP jest zapraszany na nasze posiedzenia sesji? 
Jerzy Czapiewski- autobus PKS, który jedzie od Wysina  zawraca w Starym Wiecu. 
Mieszkańcy Głodowa musza chodzić pieszo dalszy odcinek drogi. Mam prośbę aby wystosować 
pismo do PKS, aby autobus zajeŜdŜał do Głodowa. 
- czy będzie moŜliwość zrobienia zatoczki w Głodowie z starych płyt? 
Alfons Troka- proponuję postawienie znaku STOP na skrzyŜowaniu Płachty-Liniewo-
Lubieszyn, od strony płacht. To skrzyŜowanie jest niebezpieczne, bo nigdy nie wiadomo co 
wyjedzie z strony Płacht. 
-ul. Łąkowa i Dworcowa, trzeba załatać dziury, 
- czy nadleśnictwo Kościerzyna poczuwa się do naprawy drogi, którą zniszczyli przy wywozie 
drzew? 
-chciałbym zwrócić uwagę na fakt, iŜ nie ma praktycznie juŜ Ŝadnego połączenia na trasie 
Liniewo Kościerzyna w soboty i święta, 
Stanisław Korynt-kiedy będzie dokończony chodnik w Lubieszynie? 
Ryszard Barzowski- na trasie Orle- Chrztowo trzeba załatać dziury. Mamy równieŜ wielką 
prośbę do naszych radnych powiatowych, aby zwiększyli nam budŜet właśnie na remonty dróg. 
Wiesław Szarmach- od kilku sesji proszę o odpowiedz na pytanie dotyczące drogi, czy ta droga, 
o której tyle juŜ wspominałem będzie ujęta do dróg gminnych? 
- wiatraki, obiecał Pan Wójt na ostatniej sesji Ŝe na następnej będzie uchwała dot. Wiatraków. 
Proszę podać powody, dlaczego dzisiaj tej uchwały nie ma? 
Andrzej Hind.- dot. Sieci wodociągowe,. Proszę o dokładniejsze sprecyzowanie jakie Pan wójt 
widzi rozwiązanie dot. Poprawienie stanu naszych sieci wodociągowych? Czy planuje się 
inwestycje w tym kierunku? Na zebraniach wiejskich często zgłaszano złą jakość naszej wody, 
- jest potrzebna lampa na garczyńskim osiedlu. 
Ludwik Szparkowski- mieszkańcy pytają się mnie ile kosztowały te posągi, co wójt 
porozstawiał w gminie? Chciałbym się dowiedzieć dokładniej ile kosztowała całość, z 
transportem itp., 
- zamiast straŜnika gminnego, proponuję zamiast niego wybrukować parking przy gminie, 
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- drogi, proponuję, Ŝe jak jest piękna pogoda to niech nasi ludzie pracują do wieczora. Zapłacić 
mu za nadgodziny a nie, Ŝe godz.15,00  pracownik zostawia wszystko i jedzie do domu, 
- przypominam, Ŝe nowelizacja dot. zachowania czystości informuje iŜ kontrola naleŜy do 
urzędu. Do takich kontroli nie jest nam potrzebny Ŝaden straŜnik gminny. Proponuję iŜ 
pracownicy, którzy spisują liczniki aby takie kontrole przeprowadzali. Niech nasi pracownicy 
kontrolują które  posesje SA przygotowane do tej ustawy, które mają kosze, szamba itp.. według 
nowelizacji kara za brak kosza to jest 500 zł, więc jest juŜ jakaś motywacja. Jest wiosna, czas 
spisywania liczników, więc moŜna nad tym rozwiązaniem pomyśleć. 
 
 
Ad. 6 
 Omówienie stanu ochrony p. poŜ. w gminie.  
 
Wiesław Szarmach- zakupiliśmy nowy sprzęt i nie boimy się poŜarów. Wszyscy wiemy Ŝe nie 
moŜna wypalać traw bo dopłaty będą cofnięte, 
- współpracujemy policją i jesteśmy gotowi pomagać. 
(Informacja o stanie ochrony p.poŜ. w gminie  stanowi załącznik) 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Na sesje przybył radny Sławomir Zabrocki  
 
- określenia wysokości opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku rozwoju infrastruktury technicznej na t erenie 
Gminy Liniewo, 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         
za przyjęciem uchwały? 
- „za”                         brak głosów 
-„ przeciw”               15 głosów 
-„ wstrzymanych”     0 głosów 
 
Radni 15 głosami „przeciw” nie przyjęli uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty 
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku rozwoju infrastruktury 
technicznej na terenie Gminy Liniewo, 
 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Liniewie z fili ą w Wysinie, 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         
za przyjęciem sprawozdania finansowego? 
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Radni 15 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVI/85/2008 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Liniewie z filią w Wysinie 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 

Sportu i Rekreacji w Liniewie 

 

Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         
za przyjęciem sprawozdania finansowego? 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVI/86/2008 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Liniewie 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 
-zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo, 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Wiesław Szarmach- Komisja Rewizyjna i Oświaty ustaliła 
jednogłośnie następujące stawki: 
 

1. Liniewo, Wysin  – 400 zł. 
2. Głodowo, Orle  – 350 zł. 
3. Chrósty Wysińskie, Garczyn, Iłownica, Lubieszyn, Sobącz – 280 zł. 
4. Chrztowo, Płachty, Stefanowo, Liniewskie Góry, Lubieszynek,  
      Stary Wiec i Deka – 250 zł. 
 

Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Kruszyński- Komisja Komunalna i Rewizyjna 
ustaliła jednogłośnie następujące stawki: 

 
5. Liniewo – 450 zł. 
6.  Wysin  – 400 zł. 
7. Głodowo, Orle  – 380 zł. 
8. Chrósty Wysińskie, Garczyn, Iłownica, Lubieszyn, Sobącz – 280 zł. 
9. Chrztowo, Płachty, Stefanowo, Liniewskie Góry, Lubieszynek,  
      Stary Wiec i Deka – 250 zł. 
 

Wiesław Szarmach- ja proponuje zby połączyć sołtysów wsi Liniewo i Wysin. Większość 
mieszkańców Liniewa płaci podatki w Urzędzie Gminy, a do sołtysa w Wysinie jednak więcej 
ludzi przychodzi.. Sołtys z Wysina ma większy rejon do noszenia podatków. 
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Ryszard Kruszyński- nie moŜna podwyŜszać, bo ktoś jest jego kolegą. 
 
Ludwik Szparkowski- będziemy głosować na poszczególne stawki. Oddzielimy Liniewo z 
Wysinem.  

• Kto jest za stawką dla Sołtysa wsi Liniewo 450 zł? 
 
- „za”                         9  głosów 
-„ przeciw”                 3 głosy 
-„ wstrzymanych”      3 głosy 
 
Ludwik Szparkowski- Rada Gminy, przyjęła dla sołtysa wsi Liniewo ryczałt w wysokości  
                                      450 zł, 9 głosami „za”. 

• Kto jest za stawką dla Sołtysa wsi Wysin 400 zł? 
 
- „za”                          15  głosów 
-„ przeciw”                brak głosów 
-„ wstrzymanych”     brak głosów 
 
Ludwik Szparkowski- Rada Gminy, przyjęła dla sołtysa wsi Wysin ryczałt w wysokości  
                                      400 zł, 15 głosami „za”. 
 

• Kto jest za stawką dla Sołtysów wsi Głodowo i Orle 350 zł? 
 
- „za”                         15  głosów 
-„ przeciw”                 brak głosów 
-„ wstrzymanych”      brak głosów 
 
Ludwik Szparkowski- Rada Gminy, przyjęła dla sołtysów wsi Głodowo i Orle, 
 ryczałt w wysokości 350 zł, 15 głosami „za”. 
 

• Kto jest za stawką dla Sołtysów wsi Chrósty Wysińskie, Garczyn, Iłownica, 
Lubieszyn i Sobącz  280 zł? 

 
- „za”                         15  głosów 
-„ przeciw”                 brak głosów 
-„ wstrzymanych”      brak głosów 
 
Ludwik Szparkowski- Rada Gminy, przyjęła dla sołtysów wsi Chrósty Wysińskie, Garczyn, 
Iłownica, Lubieszyn i Sobącz, ryczałt w wysokości 280 zł, 15 głosami „za”. 
 

• Kto jest za stawką dla Sołtysów wsi Chrztowo, Płachty, Stefanowo, Liniewskie Góry, 
Lubieszynek,  Stary Wiec i Deka 250 zł? 

 

- „za”                         15  głosów 
-„ przeciw”                 brak głosów 
-„ wstrzymanych”      brak głosów 
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Ludwik Szparkowski- Rada Gminy, przyjęła dla sołtysów wsi Chrztowo, Płachty, Stefanowo, 
Liniewskie Góry, Lubieszynek, Stary Wiec i Deka, ryczałt w wysokości 280 zł, 15 głosami „za”. 
 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                         
za przyjęciem uchwały? 
 
- „za”                         12  głosów 
-„ przeciw”                 brak głosów 
-„ wstrzymanych”       2 głosy 
 
Wiesław Szarmach nie wziął udziału w głosowaniu. 
 
Radni 12 głosami „za” przyjęli  

 
Uchwałę Nr XVI/87/2008 w sprawie zryczałtowanych diet miesięcznych 
                                  dla sołtysów w Gminie Liniewo, 

(Uchwała stanowi załącznik) 
 
 

-rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo, 
 
Sławomir Zabrocki- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przeczytał protokółz posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Liniewo spisany w Linienie w dniu 12 marca 2008r. 
( Protokół  w załączeniu) 
 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za przyjęciem 
sprawozdania finansowego? 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVI/88/2008 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo, 
(Uchwała stanowi załącznik) 
 
-uchylenia Uchwały Nr XIX/94/96 Rady Gminy Liniewo z dnia 29 listopada 1996r. w 
sprawie ustalenia wysokości czynszu za dzierŜawienie gruntów będących własnością gminy, 
 
Jerzy Bałachowski- moŜe Radca Prawny wytłumaczy nam, co dokładniej określa słowo 
nieruchomość? 
Radca Prawny, Krzysztof Petrowicz- nieruchomość jest gruntem, 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
sprawozdania finansowego? 
 

Radni 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymania” przyjęli  
Uchwałę Nr XVI/89/2008 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIX/94/96 Rady Gminy Liniewo z 
dnia 29 listopada 1996r. w sprawie ustalenia wysokości czynszu za dzierŜawienie gruntów 
będących własnością gminy, 
(Uchwała stanowi załącznik) 
 
- zmian w budŜecie gminy 
 
Danuta Skuza- omówiła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy? 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli  
Uchwałę Nr XVI/90/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik) 
(przerwa do godz 10.35) 

 
• Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt Gminy Liniewo-  udzielam odpowiedzi Panu Ludwikowi, dot. zakupionych rzeźb 
przedstawię na następnej sesji. Średni koszt rzeźby wyniósł 1 200-1 500 zł. Wszystko zaleŜało 
od jego większości. 
Wójt Gminy - dzisiaj odbędzie się spotkanie po sesji w tej sprawie. 
 
Krystian Breski- Kiedy będzie moŜliwe wykonanie zatoki w Głodowie? 

W dniu 01-04-2008 przeprowadzono rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w Kartuzach w 
sprawie technicznych moŜliwości wykonania zatoki autobusowej w miejscowości Głodowo. 
Przedstawiciele Zarządu Dróg Wojewódzkich przeanalizują moŜliwość wykonania zatoki w miejscu 
wskazanym. Dopiero wyraŜeniu zgody na wykonanie prac będą one mogły być realizowane. 

 
Ustawienie znaku STOP na skrzyŜowaniu w Rogazach. 

Zarząd Dróg wojewódzkich został poinformowany o miejscach kolizyjnych a związanych z 
drogami wojewódzkimi. Przedstawiciele Zarządu Dróg Wojewódzkich planują poprawę bezpieczeństwa 
w miejscowości Deka oraz na skrzyŜowaniu w Rogazach. Na terenie gminy odbędzie się spotkanie z 
Zarządem Dróg Wojewódzkich w dniach 14-18 kwietnia bieŜącego roku. Omówione zostanie równieŜ 
zagadnienie związane z montaŜem znaku na wskazanym skrzyŜowaniu. 
 
Naprawa i usunięcie dziur na ulicy Dworcowej. 

 
W dniu 31-03-2008 dokonano naprawy i usunięcia dziur przy ulicy Dworcowej. 
 
Czy Nadleśnictwo Kościerzyna naprawiło drogi w Małym Liniewie? 
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W tej sprawie odbyło się spotkanie w miejscu gdzie dokonano uszkodzeń drogi. Z ustaleń wynika, Ŝe 
miejsce to zostanie naprawione przez Nadleśnictwo po wyłonieniu Wykonawcy w drodze przetargu. 
Planowany termin naprawy to około 21-23 kwietnia. 
 
Czy zostanie wykonany chodnik w Lubieszynie w bieŜącym roku. 

W tej sprawie wystosowano pismo do Marszałka Województwa Pomorskiego Jana Kozłowskiego 
oraz Pana Włodzimierza Kubiaka. Koszty budowy chodnika wraz z infrastrukturą towarzyszącą wynoszą 
blisko 210 tyś złotych. Poniesiono juŜ koszty związane z przygotowaniem dokumentacji projektowej.  

W związku z duŜymi kosztami niemoŜliwe jest wykonanie inwestycji tylko z budŜetu gminy. 
Inwestycja będzie realizowana po zaakceptowaniu i umieszczeniu jej przez Zarząd w budŜecie 
województwa pomorskiego. 

 
Stan dróg na terenie gminy jaki jest kaŜdy widzi i dlaczego pracownicy nie pracują przy drogach 
dłuŜej niŜ do 15,30?. 
 

Stan dróg w znacznym stopniu uzaleŜniony jest od warunków atmosferycznych, na które nie 
mamy wpływu. W dniach, w których moŜliwa jest naprawa prace są wykonywane w zaleŜności od 
potrzeby nawet do godziny 19. ZauwaŜyć naleŜy, Ŝe rozpoczyna się pracę w miarę moŜliwości nie od 
7,30 a od 6 rano. Obecnie pracuje Pan Prądzyński na umowę zlecenie oraz ciągnik gminny.  

O ile nie zmienią się warunki pogodowe na drogi nawieziony zostanie tłuczeń w celu 
uzupełnienia braków oraz wyrównania większych dziur i uskoków. 

 
Co z nowelizacją uchwały o utrzymaniu porządku i czystości w gminie, sprawdzanie porządku i 

przygotowanie upowaŜnień dla pracowników do kontroli. 
 
Pracownicy Urzędu Gminy, sołtysi nie rozwiąŜą w szybki sposób problemów związanych ze 

śmieciami na terenie gminy.  
 Wraz z informacją podatkową do właścicieli nieruchomości trafiła informacja na temat 

obowiązku zawarcia umowy z firmą posiadającą koncesje na wywóz nieczystości stałych. 
Obecnie firmy podpisały ponad 640 umów z właścicielami nieruchomości na terenie Gminy 

Liniewo. 
 

Czy moŜliwe jest ustawienie lampy na wybudowaniu w Garczynie? 
Techniczne warunki montaŜu lampy oświetleniowej określi przedstawiciel zakładu 

energetycznego odpowiedzialnego za stan urządzeń oświetleniowych. Po określeniu warunków i 
moŜliwości wykonania oświetlenia będzie moŜliwe zamontowanie lampy we wskazanym miejscu. 
Warunkiem tego jest pozytywna opinia zakładu energetycznego oraz wyszukanie lampy w miejscowości 
Garczyn, którą moŜna by było przenieść.  

 
Wskazanie problemów infrastruktury wodociągowej, harmonogram prac, zamierzenia 

inwestycyjne. 
 
O stanie sieci wodociągowej w tym stacji uzdatniania i hydroforni prowadzone są rozmowy. W 

bieŜącym budŜecie przewidziano środki na rozpoczęcie prac związanych z modernizacją ujęć hydroforni. 
W pierwszej kolejności planuje się zmodernizowanie ujęć, które zaopatrują znaczną część gminy 
Liniewo, a więc ujęć w Liniewie, Lubieszynie i Starym Wiecu. 

 
Piotr Piwowarczyk- dot. Państwa Plutowskich- jeŜeli to ma być własność gminy to musimy wystąpić do 
województwa z wnioskiem.. Obeznie pracujemy nad takim zestawieniem, ile jest takich dróg. Pismo 
dotyczące wyjaśnień wyślę. 
- wiatraki, po spotkaniu z firmą 3E , nie dostar3czyła na czas informacji które moglibyśmy dać 
radnym. Czekamy na materiały typu mapy jako załącznik do uchwały. Na następną sesję 
przygotuję wszystko. 
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Ludwik Szparkowski- wójt sądzi Ŝe nasi pracownicy komunalni dobrze pracują. Ostatnia 
sytuacja w Wysinie pokazała Ŝe godz. 15,30 a nasi pracownicy czapka na głowę  i do domu, 
zostawiając Wysin bez wody. 
 
Wójt Gminy-  ja zawsze działałem według moich kompetencji. Pracownik ten dostał karę, ale 
nie moŜemy wszystkich teraz pracowników uogólniać do tej sytuacji. 
 
Rekowski Zbigniew- nasi pracownicy komunalni dostają za małe wynagrodzenia. Pieniądze 
które oni otrzym,ują są śmieszne! Wójt nie moŜe wszystkich karać bo tu nie o to chodzi. 
 
Wójt Gminy-  muszę mieć dyscyplinę w zespole, nie mówiłem o karach wielkich, upomnienie 
jest najniŜszym ponagleniem, to nie jest kara pienięŜna. JeŜeli pracownik zawinił to musi 
ponieść karę.  
 

• Ad. 9 
Wolne głosy i wnioski 
 
Gabrysia Borowicka- chciałabym poinformować wszystkich, iŜ wypełnianie wniosków od tego 
roku, będzie płatne. Opłaty zaleŜą od ilości działek. 
-odbędzie się szkolenie dotyczące owoców miękkich odbędzie się 1 kwietnia w Sali GOKSiR. 
-następne szkolenie odbędzie się 15 kwietnia i dotyczyć będzie róŜnicowania działalności w 
gospodarstwach. Limit 24 osoby. 
 
Jerzy Czapiewski- Nasi Radni Powiatowi niech o nas pamiętają, nasza gmina ma duŜe potrzeby 
finansowe. 
 
Tadeusz Borkowski- Urząd zbiera informacje dot. Ilości azbestu. Ludzie się pytają czy dostaną 
jakieś dofinansowanie na jego usunięcie? 
 
Wójt Gminy-  informacje te zbieramy do sporządzenia bazy. Do końca sami nie wiemy czy 
będzie jakieś dofinansowanie. 
 
Ryszard Kruszyński- proponuję, aby sołtysi spisywali liczniki wody. Jak im zapłacimy to będą 
spisywać. 
 

• Ad. 10 
Zakończenie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o 11 20 
 
 
 
 
 

Protokołowała: 
 
Wiesława Łankowska 


